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>关于元旦的英语祝福语篇一
1, \"yuan\", let\'s meet in this life, may happiness accompany with you daily \"denier\", \"I wish\" good luck gathered around you, \"ji\" make remote but still worried about you, not at any time in \"auspicious\" read a away.
2, this text insurable peace, promote health, type, package, after you have seen a year are alive, everything wins meaning, many fortunes find their way. Is New Year\'s day the necessities, must be good collection, but also and friends to share, cannot take oh.
3, \"\" New Year\'s day, baby has shelves, has a unique New Year\'s day happiness fabrics, design and color, reunion style of products are sell like hot cakes, with time pay treasure, spending all your troubles could purchase, warm and free mail, please take it.
To 4, 20xxNew Year\'s day, send your blessing to you smile: a harmonious flatly Ann, a enron joy at large; A deep send auspicious, all blessings sent to all. New Year\'s day happiness!
5, \"yuan\" is the initial meaning; \"Denier\" means the dawn. The Chinese people\'s political consultative conference 1949 will be the Gregorian calendar on January 1, identified as \"New Year\'s day\". Rigorous reasoning and evidence, so I wish you a happy New Year\'s day, you do not delay!
6, 20xx, the first day, the first a wish, close your eyes, hands folded, Muse, dreams come true. Looking forward to life is happiness, looked forward to the day is a surprise. New Year\'s day happiness!
7, here, I wish you in the New Year: as pretty as a flower in spring, the summer cool and refreshing, as water fall like fruit mature, winter warm like a fire. Twenty-four solar terms, joy. A December, yueyue peace.
8, the red lantern hanging out lucky; Singing away with, leave happy; Firecrackers fireworks louder sound, a beautiful; Sincere blessing all hair, a voice: I wish you a New Year\'s day happy, happy happy!
9, big, small, unexpected wealth, wealth; Family love, friendship, love, QingQing fortunes stages; Good fortune, wealth, and desires of the heart, in movement. On the arrival of New Year\'s day to send my most sincere wishes: happy New Year!
10, open greeting box, let the desire of the blessing, sounded sweet melody, feeling the warm air, 20xx New Year\'s day, bless you, wish you a new age of suitable reason people passion, all along, New Year\'s day happiness!
11, the new, blessings quickly reported to, happiness into the way of life, happiness, sweet heart, career on lucky island, life dance out of auspicious nation, New Year\'s day, I wish you a blessing to, to, happy, happy New Year!
12, today orientation with joy, celebration moment send blessings. Happy good luck coming, bonanza can not hold up against. Ping an health around you, happy your mask. Short information deep blessing, the thick cordiality around you. I wish you a happy New Year\'s day!
13, this text got a new virus, suffering from flu, happiness with patches of joy, and there was peace of avatars, auspicious cloning, once arrived in your mobile phone, happy system will collapse, please be careful to deal with!
14, in a hurry, so in a hurry, time is like water disappeared. Flowers bloom another year, snow fluttering covered everything. New Year\'s day festival times during the festive season, wish you lucky in the happiness. May joy and health be with you forever!
15, open a new calendar days, 16 years a new passage, send you ZhuFuJin box, contains auspicious words jokes, treasure, full house way promoting to a higher position, smart, monkey sun, have rich fail, a wife and son holding the baby, ok have fun every day, I wish you a New Year HeHeMeiMei, do a happy silly boy. Happy New Year!
16, the new, snow or was charming. Red MeiXue especially qiao, beautiful scenery attracted people proud. Families set off firecrackers, children happy running all over the ground. Good fortune as one wishes to, sound blessing around his ears. I wish you a happy New Year\'s day, happy to!
17, the thoughts of precipitation in a year, 365 days. It is a new tomorrow, the future have you happy always. I wish good friends happy New Year\'s day, happiness in the New Year spread
The bell, aged 18, on the auspicious image; Firecrackers exploding, happy New Year; Alternate inexorably, happy; Merrily merrily, peace is a year; Good crop weather, wuzhou feiteng look, huaxia, want add new; To the blessing, good fortune ChaoChao always! New Year\'s day happiness!
19, new drums, New Year\'s day ZhuFuFa three: first I wish you good health, healthy and happy every second. The second wish you wealth, source of money widely enter busy for money; The third wish you a backgammon, rising into the sky! Happy New Year!
20, spring, summer, autumn and winter cycle back and forth, it is the season of snow mountains; Flowers bloom x years change, it is the fireworks celebrating New Year\'s day in full bloom. Warm wishes to send, may peace and happiness every day in the future!
Today, 21, I don\'t know naughty birds will sing to you? Don\'t know the gods of heaven will bless to you today? Don\'t know in your heart, feel the different today? I only have a wish to express to you: I wish you a happy New Year.
22, pick a tianshan snow lotus, scooped up a handful of Peng Li smoke water, holding a bunch of changbai ganoderma lucidum, holding a bundle of penglai immortality, jade pool on a tray xiantao, all send to you, I wish you a happy New Year\'s day, happy forever!
23, flags fluttering, floating is New Year\'s day festival; Flowers, blooming is New Year\'s day happiness; Aflame, I, is New Year\'s wish; Bless music, transfer is loving caring, blessing friends, wish New Year\'s day! The New Year:
24, spring, summer, autumn and winter, four seasons samsara, New Year\'s day arrived, at the beginning of the New Year, wish friends: burning the fire of hope, and maintain a passion; The tree ambitions and add a dynamic, Stand firm faith, create a career; Flat and mentality, and keep a lifetime of happiness!
25, don\'t move! Rob, steal, robbery! I\'m standing on the left, not know my stand on the right! Want to smile of standing in the middle, and staring at the phone to see! Right! Is you! Put down the phone hands! Listen: New Year\'s day to give me happiness!
26 and New Year\'s greeting message came, wish you in the New Year: career, mood sunny, wages DeFuTianFan, Spring Festival bless the future unlimited scenery, romantic love, still happy game room
27, spring breeze sentimentally attached to you, your sweet love, fortune favor you, family care, you love to understand you, friends to trust you, life care for you, wish to follow you, message to remind you, New Year\'s day to send information, more than a year of happiness sweet!
28, madadayo smoke from kitchen chimneys, the taste of home. Particularly enchanting, the taste of winter. Glebe\'s old, the taste of love. The taste of smiles, laughter. Best Pal, the taste of love. Some truly fine cuisine, the taste of years. Happy New Year\'s day, I wish you well.
29, through countless mountains and rivers, across many cities, and let the heart to meet, washing you\'ll tired, may every wish every desire is note, spectrum of happiness for you, bless you!
30, the taste of the cigarette fall in love at first sight, deigned to half drunk half awake. The sullen silence smoke, a smoke clear sky. Months of work and after a few years in this lifetime. New Year\'s day will come, please you to give up smoking!
1、“元”分让我们在今生相遇，“旦”愿快乐与你相伴朝夕，“祝”福好运在你周围汇聚，“吉”使遥远却依然牵挂你，“祥”念未随时光般远去。
2、本短信可保平安，促健康，增财气，包你看完后，一年都生龙活虎，万事胜意，财运亨通。是元旦节的必备佳品，一定要收藏好，还要和朋友分享，不能独吞哦。
3、“元旦”宝贝已下架，拥有元旦独特的幸福布料，愉快花色，团圆款式的商品正在热销，亲只需用时光支付宝，消费您所有烦恼便可购得，温馨免邮，请笑纳。
4、20xx元旦到，送你祝福要你笑：一份和谐平平安，一份安然乐逍遥;一份深情送吉祥，所有祝福全送到。元旦快乐!
5、“元”有初始之意;“旦”指天明之时。一九四九年全国政协将阳历1月1日确定为“元旦”。推理严密、证据确凿，所以我祝你元旦快乐，你就不要推辞了!
6、20xx年第一天，许下第一份愿望吧，闭上眼睛，双手合十，心中默念，梦想成真。有期待的生活是快乐的，有憧憬的日子是惊喜的。元旦快乐!
7、旦到了，祝你在新的一年里：春季像花一样漂亮，夏季像水一样清凉，秋季像果实一样成熟，冬季像火炉一样温暖。二十四节气，节节欢喜;一十二月份，月月平安。
8、大红灯笼高高挂，挂出吉祥;欢歌笑语阵阵飘，飘出喜庆;鞭炮礼花声声响，响出美好;真挚祝福条条发，发出心声：祝你元旦乐翻天，欢天喜地笑开颜!
9、大财，小财，意外财，财源滚滚;亲情，友情，爱情，情情如意官运;福运，财运，桃花运，运运亨通。元旦到来之际，送上我最真挚的祝福：元旦快乐!
10、打开问候的盒子，放飞祝福的心愿，响起温馨的旋律，感觉温暖的空气，20xx年元旦，祝福你，愿你新的一年事顺心顺人顺情顺，一切顺，元旦快乐!
11、辞旧迎新元旦到，祝福赶忙报个到，快乐进入人生道，幸福惬意心里倒，事业登上好运岛，生活舞出吉祥蹈，元旦到，愿你福到，运到，开心到，元旦快乐!
12、辞岁迎新同欢乐，欢庆时刻送祝福。快乐好运全涌来，财源滚滚挡不住。平安健康把你绕，幸福美满把你罩。短短信息深祝福，浓浓情意把你围。祝你元旦节快乐!
13、此短信染上了元旦病毒，患上了幸福流感，打上了快乐的补丁，里面有平安的替身，吉祥的克隆，一旦抵达你的手机，开心系统将崩溃，请小心应对!
14、匆匆，太匆匆，时间如水无影踪。花开花谢又一年，转眼白雪飘飘覆万物。元旦佳节倍思亲，愿你吉星高照幸福临。祝你健康快乐永相随!
15、打开日历新日子，16年展开新篇子，送你祝福金盒子，包含吉祥话段子，金银财宝满屋子，升官发财有路子，聪明赛过孙猴子，拥有致富鬼点子，娶妻生子抱孩子，没事天天找乐子，愿你新的一年和和美美过日子，做个幸福傻小子。元旦快乐哟!
16、辞旧迎新元旦到，雪花飘飘山河娇。红梅雪中分外俏，美景引得人自豪。家家户户放鞭炮，小孩高兴满地跑。吉祥如意都送到，声声祝福耳边绕。祝你元旦快乐，幸福来到!
17、沉淀一年的思念，365天的祝愿。转眼又是新的明天，未来有你快乐相伴。祝好朋友元旦快乐，幸福在新的一年漫延
18、陈年钟声，敲醒吉祥画面;爆竹炸响，新岁快乐平添;斗转星移，幸福轮流变换;欢天喜地，平安又是一年;风调雨顺，五洲飞腾看遍，华夏抖擞，旧貌再添新颜;祝福送到，好运朝朝相伴!元旦快乐!
19、辞旧迎新锣鼓闹，元旦祝福发三条：第一祝你身体好，健康快乐每一秒;第二祝你财运罩，财源广进忙数钞;第三祝你步步高，青云直上冲云霄!新年快乐!
20、春夏秋冬来回轮转，又是银装素裹的季节;花开花谢岁月变迁，又是焰火盛开庆元旦。暖暖祝福送身边，愿你今后的每一天幸福平安!
21、不知道顽皮的鸟儿，今天是否会向你鸣叫?不知道天上的神仙，今天是否会向你祝福?不知道在你的心里，是否感觉到今天的不同?我只有一个心愿要向你表达：祝你元旦快快乐乐。
22、采一朵天山雪莲，掬一把彭蠡烟水，握一捧长白灵芝，抱一捆蓬莱仙草，端一盘瑶池仙桃，通通送给你，祝你元旦快乐，永远开心!
23、彩旗飘飘，飘荡的是元旦的喜庆;花团锦簇，绽放的是元旦的快乐;火树银花，燃起的是元旦的祈望;祝福声声，传送的是深情的牵挂，祝福朋友，祝福元旦!新年祝福语
24、春夏秋冬，四季轮回，元旦来到，新春伊始，祝愿朋友：燃希望之火，保一腔热情;树远大目标，增一股动力;立坚定信念，创一番事业;持平和心态，守一生幸福!
25、不许动!抢，抢，抢劫!认识我的站左边，不认识我的站右边!想笑的站中间，还有盯着手机看的!对!就你!放下手机双手抱头!听着：元旦节给我快乐点!
26、元旦祝福短信来到，祝你在新年里：事业如日中天，心情阳光灿烂，工资地覆天翻，春节祝福语未来风光无限，爱情浪漫依然，快乐游戏人间
27、春风眷恋你，爱情滋润你，财运青睐你，家人关怀你，爱人理解你，朋友信任你，生活眷顾你，祝福跟随你，短信提醒你，元旦发信息，一年幸福多甜蜜!
28、炊烟袅袅，家的味道。分外妖娆，冬的味道。天荒地老，爱的味道。喜上眉梢，笑的味道。两肋插刀，情的味道。美酒佳肴，年的味道。元旦快乐，祝你安好。
29、穿过无数山川，越过无数城市，且让心灵满足，洗涤你满身的疲惫，愿每个祝福每个喜悦都是音符，为你谱出幸福，祝福你!
30、初尝香烟一见钟情，半推半就半醉半醒。郁郁寡欢默默抽烟，一指清烟天高云淡。数月之功欲罢不能，几载之后此生不渝。元旦将至，请君戒烟!
>关于元旦的英语祝福语篇二
1, the colorful flags fluttering, floating is New Year\'s day festival; Flowers, blooming is New Year\'s day happiness; Aflame, I, is New Year\'s wish; Bless music, transfer is loving caring, blessing friends, wish New Year\'s day!
2, New Year\'s day arrived, wonderful bell to ring again, let it knocking on your door in 20xx, bring you a whole year of health peace, happiness and auspicious. Early to wish you a happy New Year\'s day!
3, New Year\'s day arrived, missing is my hope, SMS is my book a proverb. The wind is my hug, wine is one of my stories. Bell is my greetings, fireworks is my wish. Snow is my greeting card, happiness is my gift!
4, New Year\'s day approaching, I wish you: east, south popularity, west out of health, peace, north of health; Left, right on, bodhisattvas before and after the god of wealth; Inner product daughter, lay good luck! I wish a happy New Year!
5, the old bell, on the auspicious image; Firecrackers exploding, happy New Year; Alternate inexorably, happy; Merrily merrily, peace is a year; Good crop weather, wuzhou feiteng look, huaxia, want add new; To the blessing, good fortune ChaoChao always! New Year\'s day happiness!
6, this text insurable peace, promote health, type, package, after you have seen a year are alive, everything wins meaning, many fortunes find their way. Is New Year\'s day the necessities, must be good collection, but also and friends to share, cannot take oh.
7, imperceptible to the New Year\'s day, in a hurry and another year; The cloud volume cloud ShuQing like water, at the end of the message to wish; Moonset sunrise to make money, and let your day sweet as honey; Sweat poured money flower, striding forward. New Year\'s day happiness!
8, New Year\'s day arrived, send you \"10 circle\" bills: ideally, realize a dream job on YuanCheng, last as money, family circle, circle shu on mood, friendship circle, socially YuanQuan, health circle, business circle, round the sentiment. I wish a happy New Year!
9, New Year\'s day arrived, trouble to forget, happy is the most important; Happy New Year\'s day arrived, sorrow comfort, is necessary; New Year\'s day arrived, indifference to throw away, contact often; New Year\'s day is coming, wish you: happy New Year, happy New Year!
10, the New Year\'s day, to put a false mood. Escape from trivial worries, happy smile to carry, and busy, avoid pressure, quietly walked into the station greetings. Friends, I wish you a happy and comfortable New Year\'s day!
11, spring, summer, autumn and winter cycle back and forth, it is the season of snow mountains; Flowers bloom x years change, it is the fireworks celebrating New Year\'s day in full bloom. Warm wishes to send, may peace and happiness every day in the future!
12, madadayo smoke from kitchen chimneys, the taste of home. Particularly enchanting, the taste of winter. Glebe\'s old, the taste of love. The taste of smiles, laughter. Best Pal, the taste of love. Some truly fine cuisine, the taste of years. Happy New Year\'s day, I wish you well.
13 and the new, snow or was charming. Red MeiXue especially qiao, beautiful scenery attracted people proud. Families set off firecrackers, children happy running all over the ground. Good fortune as one wishes to, sound blessing around his ears. I wish you a happy New Year\'s day, happy to!
14, the taste of the cigarette fall in love at first sight, deigned to half drunk half awake. The sullen silence smoke, a smoke clear sky. Months of work and after a few years in this lifetime. New Year\'s day will come, please you to give up smoking!
15, New Year\'s day, send you a coat: pocket warm; The collar care; Sleeves and considerate; Button is missing; Let this coat tightly with you through every minute and second, be sure to happiness!
16 and on New Year\'s greeting message came, wish you in the New Year: career, mood sunny, wages DeFuTianFan, Spring Festival bless the future unlimited scenery, romantic love, still happy game room
17, \"\" New Year\'s day, baby has shelves, has a unique New Year\'s day happiness fabrics, design and color, reunion style of products are sell like hot cakes, with time pay treasure, spending all your troubles could purchase, warm and free mail, please take it.
18, \"yuan\" is the initial meaning; \"Denier\" means the dawn. The Chinese people\'s political consultative conference 1949 will be the Gregorian calendar on January 1, identified as \"New Year\'s day\". Rigorous reasoning and evidence, so I wish you a happy New Year\'s day, you do not delay!
19, open a new calendar days, 13 years a new passage, send you ZhuFuJin box, contains auspicious words jokes, treasure, full house way promoting to a higher position, smart, monkey sun, have rich fail, a wife and son holding the baby, ok have fun every day, I wish you a New Year HeHeMeiMei, do a happy silly boy. Happy New Year!
20, flags fluttering, xiangyun floating, happy signals, let me pass, New Year\'s day happy, happy, wish you happiness, health and peace, everything goes well, everything is all right!
21, arrived, I wish you in the New Year: as pretty as a flower in spring, the summer cool and refreshing, as water fall like fruit mature, winter warm like a fire. Twenty-four solar terms, joy. A December, yueyue peace.
22, snow fluttering, quietly in the New Year. New Year\'s day came, the sun shines: career developed, enjoy the glory. Equity funds, the god of wealth. Happy happy life, full of laughter. Love work, forever!
23 hoarding, year after year, the way is hard. Day after day, hand in hand saying thanks. Through a lift after a ride, end get starting point. A station and a station in life, bitter and sweet. New Year\'s day is coming, wish you peace and happiness!
24 congratulations, New Year\'s day is coming, send a SMS bless you, success belongs to you, happy smile always you, longevity and health thinking of you, finally, to inform you that the god of wealth grandpa also want to visit you! New Year\'s day happiness!
25, running his chain-smoking, in my heart you alluvial plain friendship. Fertile land, blooming out two beautiful flowers, flower is you, one was me, accompany each other to meet the dawn of New Year, happy New Year!
26, the old bell in the New Year\'s day, firecrackers exploding New Year add, inexorably in shifts, merrily merrily another year, agree to see wuzhou, huaxia perk up a completely new look. Want to bathe with you whispering moonlight New Year\'s day, enjoy the beautiful night!
27, big, small, unexpected wealth, wealth; Family love, friendship, love, QingQing fortunes stages; Good fortune, wealth, and desires of the heart, in movement. On the arrival of New Year\'s day to send my most sincere wishes: happy New Year!
28, 20xx, the first day, the first a wish, close your eyes, hands folded, Muse, dreams come true. Looking forward to life is happiness, looked forward to the day is a surprise. New Year\'s day happiness!
29, in a hurry, so in a hurry, time is like water disappeared. Flowers bloom another year, snow fluttering covered everything. New Year\'s day festival times during the festive season, wish you lucky in the happiness. May joy and health be with you forever!
30, tea, use emotion to product, as it grows product; The more with honest wine you drink, you drink, the more sweet; Love, with sincere feeling, the feeling of the deep; Friend, with understanding to pay, pay more and more good; I wish you a happy New Year!
31, New Year\'s day drink this cup of wine, drunk drunk memories with, friends and relatives JiQingZhu, sweet happiness around my mind, a good wife son filial piety cause fire, happy good life. I wish you a happy New Year\'s day.
32, this text got a new virus, suffering from flu, happiness with patches of joy, and there was peace of avatars, auspicious cloning, once arrived in your mobile phone, happy system will collapse, please be careful to deal with!
33, the National People\'s Congress two top secret documents, I\'ll let you risk: to rapidly improve the quality, the UN plan in the New Year\'s day holiday kill a group of mentally handicapped children. You are quick to flee. Don\'t thank me! Be careful on the road!
34, to the new, the blessing quickly reported to, happiness into the way of life, happiness, sweet heart, career on lucky island, life dance out of auspicious nation, New Year\'s day, wish blessing to you, to, happy, happy New Year!
35, the thoughts of precipitation in a year, 365 days. It is a new tomorrow, the future have you happy always. I wish good friends happy New Year\'s day, happiness in the New Year spread.
Bowed out, 36, fifteen-day SMS send blessing, the New Year, new journey; New Year, new hope. In the New Year coming sincerely wish you: family, health, everything goes well. Happy New Year\'s day.
37, in the New Year\'s day, to make smile, figure qian xi, happy to xi, information transfer, happiness spread, forget me not, friendship read xi, yi xi, remember, happy New Year, alas! Not beauty xi!
38, spring, summer, autumn and winter, the four seasons reincarnation, New Year\'s day arrived, at the beginning of the New Year, wish friends: burning the fire of hope, and maintain a passion; The tree ambitions and add a dynamic, Stand firm faith, create a career; Flat and mentality, and keep a lifetime of happiness!
39, New Year\'s day arrived, in 20xxyears, is not I threat you, you dare not happiness, I dare to let the heavens and the earth crack, the sea roar, volcanic eruptions, shaking! So, in order to save the human, must be happy oh!
40, today orientation with joy, celebration moment send blessings. Happy good luck coming, bonanza can not hold up against. Ping an health around you, happy your mask. Short information deep blessing, the thick cordiality around you. I wish you a happy New Year\'s day!
41, scrambled eggs and liquor friendship warm for the winter; A shy face and I love you, love warm for the winter; New Year\'s day holiday and I wish you success in interpreta dream etc. Our feelings warm for the winter; May you balls (insisted) happiness!
42, New Year\'s coming wedding, family reunion of happiness; Happy friends, and the body more healthy and happy; All the best blessing, the New Year auspicious business; I wish you a good thing! Many! Many!
Today, 43, don\'t know naughty birds will sing to you? Don\'t know the gods of heaven will bless to you today? Don\'t know in your heart, feel the different today? I only have a wish to express to you: I wish you a happy New Year.
Moist 44, the spring breeze, miss you, love you, fortune favor you, family care, love to understand you, friends to trust you, life care for you, wish to follow you, message to remind you, New Year\'s day to send information, more than a year of happiness sweet!
45, chaoyang is the power of the newborn, who are struggling to urge progress; First love is ignorant feelings, stumbles in love in the heart, At the beginning of New Year\'s day is a New Year\'s, people waiting for hope. Friends, happy New Year!
46 arrival the New Year, New Year\'s day, the past troubles in the wind, forget sorrow has been past, happiness has come, and they will remember always smile, strong optimism in a good mood and everything goes well free and unfettered, dragon will be better!
47, success is the result of choice, motivation comes from dream, luck comes from actions, results from pay, friendship is the result of continued, 13 years on the last day to send you the bamboo to peace, tiger to send good luck! I wish you a happy New Year!
48, through countless mountains and rivers, across many cities, and let the heart to meet, washing you\'ll tired, may every wish every desire is note, spectrum of happiness for you, bless you!
49, leave the past to better, leave now to be happy, leave the future with royal road to learning, never to healthy, happy to mood, good luck to business, want to happy, leave family harmony, joy to holiday, send blessings to you, I wish a happy New Year!
50, raise the red lantern hanging out lucky; Singing away with, leave happy; Firecrackers fireworks louder sound, a beautiful; Sincere blessing all hair, a voice: I wish you a New Year\'s day happy, happy happy!
1、彩旗飘飘，飘荡的是元旦的喜庆;花团锦簇，绽放的是元旦的快乐;火树银花，燃起的是元旦的祈望;祝福声声，传送的是深情的牵挂，祝福朋友，祝福元旦!
2、元旦到了，美妙的钟声又要敲响，让它敲响你20xx年的幸运之门，带给你一整年的健康平安、幸福快乐、如意吉祥。提前祝你元旦快乐!
3、元旦到了，思念是我的牵盼，短信是我的书笺。清风是我的拥抱，美酒是我的衷肠。钟声是我的问候，礼花是我的祝愿。雪花是我的贺卡，快乐是我的礼物!
4、元旦来临之际祝您：东行财源，南走人缘，西出健康，北走平安，中有健康;左发达，右逢乐，前有菩萨，后有财神;内积千金，外行好运!祝元旦快乐!
5、陈年钟声，敲醒吉祥画面;爆竹炸响，新岁快乐平添;斗转星移，幸福轮流变换;欢天喜地，平安又是一年;风调雨顺，五洲飞腾看遍，华夏抖擞，旧貌再添新颜;祝福送到，好运朝朝相伴!元旦快乐!
6、本短信可保平安，促健康，增财气，包你看完后，一年都生龙活虎，万事胜意，财运亨通。是元旦节的必备佳品，一定要收藏好，还要和朋友分享，不能独吞哦。
7、不知不觉到元旦，匆匆而过又一年;云卷云舒情如水，年末短信来祝愿;月落日出为赚钱，愿你日子如蜜甜;汗水浇开财运花，大步流星总向前。元旦快乐!
8、元旦到了，送你“十圆”大钞：理想上圆梦，工作上圆成，财运上圆实，家庭上圆合，心情上圆舒，友谊上圆密，社交上圆全，健康上圆劲，事业上圆活，人气上圆美。祝元旦快乐!
9、元旦到了，烦恼要忘掉，开心最重要;元旦到了，忧愁排解掉，快乐是必要;元旦到了，冷漠要抛掉，联系常常要;元旦到了，祝你：元旦快乐，新年幸福!
10、元旦了，给心情放个假。远离琐碎烦恼，携带快乐微笑，逃出繁忙，躲过压力，平静地走进问候的驿站。朋友，愿你有个快乐舒适的元旦!
11、春夏秋冬来回轮转，又是银装素裹的季节;花开花谢岁月变迁，又是焰火盛开庆元旦。暖暖祝福送身边，愿你今后的每一天幸福平安!
12、炊烟袅袅，家的味道。分外妖娆，冬的味道。天荒地老，爱的味道。喜上眉梢，笑的味道。两肋插刀，情的味道。美酒佳肴，年的味道。元旦快乐，祝你安好。
13、辞旧迎新元旦到，雪花飘飘山河娇。红梅雪中分外俏，美景引得人自豪。家家户户放鞭炮，小孩高兴满地跑。吉祥如意都送到，声声祝福耳边绕。祝你元旦快乐，幸福来到!
14、初尝香烟一见钟情，半推半就半醉半醒。郁郁寡欢默默抽烟，一指清烟天高云淡。数月之功欲罢不能，几载之后此生不渝。元旦将至，请君戒烟!
15、元旦了，送你一件外套：口袋叫温暖;领子叫关怀;袖子叫体贴;扣子叫思念;让这件外套紧紧伴著你渡过每一分每一秒，一定要幸福喔!
16、元旦祝福短信来到，祝你在新年里：事业如日中天，心情阳光灿烂，工资地覆天翻，春节祝福语未来风光无限，爱情浪漫依然，快乐游戏人间
17、“元旦”宝贝已下架，拥有元旦独特的幸福布料，愉快花色，团圆款式的商品正在热销，亲只需用时光支付宝，消费您所有烦恼便可购得，温馨免邮，请笑纳。
18、“元”有初始之意;“旦”指天明之时。一九四九年全国政协将阳历1月1日确定为“元旦”。推理严密、证据确凿，所以我祝你元旦快乐，你就不要推辞了!
19、打开日历新日子，13年展开新篇子，送你祝福金盒子，包含吉祥话段子，金银财宝满屋子，升官发财有路子，聪明赛过孙猴子，拥有致富鬼点子，娶妻生子抱孩子，没事天天找乐子，愿你新的一年和和美美过日子，做个幸福傻小子。元旦快乐哟!
20、彩旗飘飘，祥云浮动，快乐信号，我来传递，元旦快乐，开心如意，愿君幸福，健康平安，事事顺利，万事大吉!
21、旦到了，祝你在新的一年里：春季像花一样漂亮，夏季像水一样清凉，秋季像果实一样成熟，冬季像火炉一样温暖。二十四节气，节节欢喜;一十二月份，月月平安。
22、白雪飘飘，新年悄悄。元旦来到，阳光普照：事业发达，尽享荣耀。股票基金，财神关照。生活美满，充满欢笑。爱人齐心，永结同好!
23、奔波一年又一年，道句辛苦了。携手一天又一天，说声感谢了。走过一程又一程，终点变起点。人生一站又一站，日子苦也甜。元旦将至，祝你幸福平安!
24、元旦到来恭喜你，发个短信祝福你，成功事业属于你，开心笑容常伴你，健康长寿想着你，最后还要通知你，财神爷爷也要拜访你!元旦快乐!
25、奔流的岁月长河，在你我心里冲积出友情的平原。肥沃的土地上，盛开出两朵美丽的花，一朵是你，一朵是我，互相陪伴着迎接新年灿烂的黎明：新年快乐!
26、陈年钟声入元旦，爆竹炸响新岁添，斗转星移轮流换，欢天喜地又一年，风调雨顺看五洲，华夏抖擞换新颜。想元旦与你窃窃私语沐浴月光，享受美丽的夜晚!
27、大财，小财，意外财，财源滚滚;亲情，友情，爱情，情情如意官运;福运，财运，桃花运，运运亨通。元旦到来之际，送上我最真挚的祝福：元旦快乐!
28、20xx年第一天，许下第一份愿望吧，闭上眼睛，双手合十，心中默念，梦想成真。有期待的生活是快乐的，有憧憬的日子是惊喜的。元旦快乐!
29、匆匆，太匆匆，时间如水无影踪。花开花谢又一年，转眼白雪飘飘覆万物。元旦佳节倍思亲，愿你吉星高照幸福临。祝你健康快乐永相随!
30、茶，用情感去品，越品越浓;酒，用坦诚去喝，越喝越香;情，用真诚去感，越感越深;友，用理解去交，越交越好;祝您元旦快乐!
31、畅饮元旦这杯酒，醉了回忆醉拥有，亲朋好友齐庆祝，甜美幸福绕心头，妻贤子孝事业火，开心快乐好生活。祝你元旦愉快。
32、此短信染上了元旦病毒，患上了幸福流感，打上了快乐的补丁，里面有平安的替身，吉祥的克隆，一旦抵达你的手机，开心系统将崩溃，请小心应对!
33、本次人大两会文件，我冒险通知你：为迅速提高全民素质，联合国计划在元旦节后密杀一批弱智儿童!你快逃吧。不要谢我!路上小心!
34、辞旧迎新元旦到，祝福赶忙报个到，快乐进入人生道，幸福惬意心里倒，事业登上好运岛，生活舞出吉祥蹈，元旦到，愿你福到，运到，开心到，元旦快乐!
35、沉淀一年的思念，365天的祝愿。转眼又是新的明天，未来有你快乐相伴。祝好朋友元旦快乐，幸福在新的一年漫延。
36、爆竹声中辞旧岁，短信往来送祝福，新的一年，新的征程;新的一岁，新的希望。在这新年到来之际真诚的祝福你：家人健康，万事如意。元旦快乐。
37、元旦临兮，眉目笑兮，身影倩兮，快乐愿兮，信息转兮，幸福传兮，勿忘我兮，友谊念兮，时刻忆兮，牢牢记兮，新年乐兮，呜呼!岂不美兮!
38、春夏秋冬，四季轮回，元旦来到，新春伊始，祝愿朋友：燃希望之火，保一腔热情;树远大目标，增一股动力;立坚定信念，创一番事业;持平和心态，守一生幸福!
39、元旦到了，20xx年来了，不是我威胁你，你敢不快乐，我就敢让天地崩裂，海水咆哮，火山爆发，地动山摇!所以，为了拯救人类，一定要快乐哦!
40、辞岁迎新同欢乐，欢庆时刻送祝福。快乐好运全涌来，财源滚滚挡不住。平安健康把你绕，幸福美满把你罩。短短信息深祝福，浓浓情意把你围。祝你元旦节快乐!
41、炒鸡蛋加白酒等友情暖暖过冬;羞羞的脸蛋加我爱你等爱情暖暖过冬;元旦节日加祝你圆梦成功等我们的感情暖暖过冬;愿你蛋蛋(旦旦)都幸福快乐!
42、元旦到来喜事多，合家团圆幸福多;心情愉快朋友多，身体健康快乐多;一切顺利福气多，新年吉祥生意多;祝您好事多!多!多!
43、不知道顽皮的鸟儿，今天是否会向你鸣叫?不知道天上的神仙，今天是否会向你祝福?不知道在你的心里，是否感觉到今天的不同?我只有一个心愿要向你表达：祝你元旦快快乐乐。
44、春风眷恋你，爱情滋润你，财运青睐你，家人关怀你，爱人理解你，朋友信任你，生活眷顾你，祝福跟随你，短信提醒你，元旦发信息，一年幸福多甜蜜!
45、朝阳是新生的力量，督促奋斗的人前进;初恋是懵懂的情愫，牵绊相爱的人心上;元旦是新年的伊始，带来等待的人希望。朋友，元旦快乐!
46、元旦到来新年到，过去烦恼随风飘，忧愁往事已忘掉，幸福快乐齐来到，遇事记得常微笑，坚强乐观心情好，万事顺利乐逍遥，龙年一定会更好!
47、成功源于选择，动力源于梦想，运气源于行动，收获源于付出，友情源于延续，13年最后一天送你竹报平安，虎送吉祥!祝你元旦快乐!
48、穿过无数山川，越过无数城市，且让心灵满足，洗涤你满身的疲惫，愿每个祝福每个喜悦都是音符，为你谱出幸福，祝福你!
49、把过去留给美好，把现在留给幸福，把前程留给坦途，把永远留给健康，把愉快留给心情，把好运留给事业，把希望留给美满，把和睦留给家庭，把喜悦留给节日，把祝福送给你，祝元旦快乐!
50、大红灯笼高高挂，挂出吉祥;欢歌笑语阵阵飘，飘出喜庆;鞭炮礼花声声响，响出美好;真挚祝福条条发，发出心声：祝你元旦乐翻天，欢天喜地笑开颜!
>关于元旦的英语祝福语篇三
To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.
恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
Good health, good luck and much happiness throughout the year.
恭祝健康、幸运，新年快乐。
May the joy and happiness around you today and always.
愿快乐幸福永伴你左右。
Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.
请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.
恭贺新禧，万事如意。
I give you endless brand-new good wishes. Please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.
给你我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
Good luck and great success in the coming New Year.
祝来年好运，并取得更大的成就。
On the occasion of the New Year, may my wife and I extend to you and yours our warmest greetings, wishing you a happy New Year, your career greater success and your family happiness.
在此新年之际，我同夫人向你及你的家人致以节日的问候，并祝你们新年快乐、事业有成、家庭幸福。
May everything beautiful and best be condensed into this card. I sincerely wish you happiness, cheerfulness and success.
愿一切最美好的祝福都能用这张贺卡表达，真诚地祝你幸福、快乐、成功!
A cheery New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
It seems that Christmas time is here once again, and it is time again to bring in the New Year. We wish the merriest of Christmas to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
New Year comes but once a year. But when it comes it brings good cheer.
新年一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
At New Year and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world, and contentment and joy fill your days.
新年的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，愿你一切称心如意，快乐无比。
Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you.
愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
May your New Year be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
愿你的新年充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝乐陶陶，新年乐无限。
Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
衷心祝福来年快乐、幸运!
New Year should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.
新年是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year!
愿新春美景与欢乐常伴随你新年新年!
Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things.
传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
I wish you a happy New Year. All affection and best wishes to you and yours.
以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of New Year outshine all the rest.
在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欢喜的日子。祝福你。
May the glow of New Year candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright.Have a love filled New Year!
愿新年的烛光带给你祥和与喜悦，祝你新年充满爱。
May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way.
愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
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